

AMENDED NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, DECEMBER 20, 2010 AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Notice of Motion and Motion to Waive the reading of By-law 2355 to be entitled: "By-law concerning taxes and tariffs of the City of Côte Saint-Luc for the fiscal year 2011"
3. Settlement of invoice with Cunningham & Lindsey (Kings Transfer Van Lines)
4. Payment of insurance premiums – awarding of contract
5. Engineering – awarding of a contract for the management of the local water and sewer network for the City of Côte Saint-Luc
6. Order to sell immovables for non-payment of taxes
7. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS AMENDÉ QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 20 DÉCEMBRE 2010 À 20 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Avis de motion et résolution pour renoncer la lecture du règlement 2355 à être intitulé : « Règlement concernant les taxes et tarifs pour l'exercice financier 2011 de la Ville de Côte Saint-Luc »
3. Règlement d'une facture avec Cunningham & Lindsey (Kings Transfer Van Lines)
4. Octroi d'un contrat de paiement des primes d'assurance
5. Service d'ingénierie – octroi d'un contrat pour la gestion du réseau d'aqueduc et d'égout pou la Ville de Côte Saint-Luc
6. Ordre de vendre des immeubles pour défaut de paiement des taxes
7. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier